
 

 

 

Zápis č.3/2025 
z rokovania Dozornej komisie Audiovizuálneho fondu 

 
 
Miesto konania: kancelária AVF   
Dátum a čas konania:   07.03.2025 o 8:00 hod.  
 
     
Prítomní: JUDr. Viktória Knappová, Ing. Martin Michlo, 
Prítomní formou videokonferencie: Mgr. Paulína Szentesi, JUDr. Juraj Gajdošík 
Prizvaní hostia: Vladimír Burianek – riaditeľ fondu , Richard Ceizel - poverený zápisom z rokovania. 
 
Predsedníčka privítala prítomných a následne otvorila 3. rokovanie Dozornej komisie v roku 2025. Pri 
prezentácii skonštatovala, že Dozorná komisia je uznášaniaschopná. Za overovateľa zápisu navrhla p. 
Szentesi, ktorá s tým súhlasila. 

1. HLASOVANIE 
ZA:  4 (V. Knappová, J. Gajdošík, M. Michlo, P. Szentesi).   PROTI:  0.   ZDRŽAL SA:  0. 
Dozorná komisia návrh schválila. 
 

Predsedníčka predniesla návrh programu.  
 

Návrh programu: 

Otvorenie zasadnutia, voľba overovateľa zápisu, schválenie programu rokovania 

1. Voľba predsedu a podpredsedu Dozornej komisie Audiovizuálneho fondu 

2. Pokračovanie v rokovaní o opätovnej sťažnosti (evidovaná ako sťažnosť č. 5/2025) 
spoločnosti PubRes s.r.o. na konanie p. Bobockého vo veci kontroly projektu „Bratia“  

3. Pokračovanie v rokovaní o podnete Martina Dobrodeja (anonym) na konanie člena 
odbornej komisie pri hodnotení žiadosti č. 781/2024-4/3.2 

4. Návrh na zmenu a doplnenie VP AVF č. 3/2023 - Metodické usmernenie k poskytovaniu 
finančných prostriedkov na podporu audiovizuálneho priemyslu (Program 5) 

5. Návrh Metodiky sledovania dodržiavania limitu verejných výdavkov 

6. Pokračovanie vo vyhodnotení kontroly vyúčtovania podielu fondu z príjmov 
z obchodného zhodnotenia podporených projektov – A máme čo sme chceli, a 
doplnenie podkladov v projekte Perinbaba a dva svety. 

7. Rôzne 

a) Podnet č. 63/2025 p. Korenčiovej 
b) Sťažnosť č. 64/2025 na postup riaditeľa 

 
Predsedníčka sa opýtala prítomných, či má niekto návrh na zmenu alebo doplnenie programu.  
Predsedníčka následne dala hlasovať o návrhu programu Dozornej komisie.   
  
2. HLASOVANIE 
ZA:  4 (V. Knappová, J. Gajdošík, M. Michlo, P. Szentesi).   PROTI:  0.   ZDRŽAL SA:  0. 
Dozorná komisia  návrh programu schválila 
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Predsedníčka dala hlasovať o schválení účasti hostí na rokovaní dozornej komisie v zmysle čl. 6 
ods. 10 VP AVF č. 6/2009 Rokovací poriadok dozornej komisie Audiovizuálneho fondu v znení z 
24.09.2024.  
 
UZNESENIE DK č. 10/2025 zo dňa 07.03.2025  
Dozorná komisia podľa čl. 6 ods. 10 druhá veta Rokovacieho poriadku dozornej komisie 
Audiovizuálneho fondu – VP AVF č. 6/2009 z 24.09.2024 schvaľuje účasť Vladimíra Burianka 
a Richarda Ceizela na celom rokovaní dozornej komisie dňa 07.03.2025 a zároveň schvaľuje 
účasť pani Barbory Kovarík Böhmerovej na rokovaní k bodu 5, pokiaľ dozorná komisia 
nerozhodne inak.  
 

3. HLASOVANIE 
ZA:  4 (V. Knappová, J. Gajdošík, M. Michlo, P. Szentesi).   PROTI:  0.   ZDRŽAL SA:  0. 

Dozorná komisia návrh uznesenia schválila. 

1. Voľba predsedu a podpredsedu Dozornej komisie Audiovizuálneho fondu  

 

Pani Knappová sa na rokovaní vzdala funkcie predsedníčky Dozornej komisie a navrhla za kandidáta na 
predsedu p. Gajdošíka. Ten nomináciu prijal. Vzhľadom k tomu, že bol navrhnutý iba jeden kandidát, 
mohla byť voľba verejná. Následne členovia Dozornej komisie hlasovali. 

 

UZNESENIE DK č. 11/2025 zo dňa 07.03.2025 

Dozorná komisia Audiovizuálneho fondu podľa § 9 ods. 1 písm.) h zákona č. 516/2018 Z.z. zvolila za 
predsedu dozornej komisie JUDr. Juraja Gajdošíka na funkčné obdobie dvoch rokov. 

 

4.  HLASOVANIE 
ZA:  3 (V. Knappová, M. Michlo, P. Szentesi).   PROTI:  0.   ZDRŽAL SA:  1 (J. Gajdošík). 

Dozorná komisia uznesenie schválila. 

 

P. Gajdošík bol zvolený za predsedu Dozornej komisie audiovizuálneho fondu. Následne si podľa čl. 2 
ods. 4 VP AVF č. 6/2009 určil za svoju zástupkyňu Mgr. Paulínu Szentesi. 

   

2. Pokračovanie v rokovaní o opätovnej sťažnosti (evidovaná ako sťažnosť č. 5/2025) 
spoločnosti PubRes s.r.o. na konanie p. Bobockého vo veci kontroly projektu „Bratia“ 
  

Predseda Dozornej komisie uviedol, že sťažnosť nebola doručená v predpísanej forme podľa zákona 
o sťažnostiach a preto požiadal kanceláriu fondu, aby vyzvala sťažovateľa o doplnenie podania 
v zmysle zákona o sťažnostiach. 

 

3. Pokračovanie v rokovaní o podnete Martina Dobrodeja (anonym) na konanie člena 
odbornej komisie pri hodnotení žiadosti č. 781/2024-4/3.2 

 

Predseda uviedol, že všetci členovia obdržali stanovisko p. Sotníka, s ktorým sa mohli oboznámiť  
a otvoril diskusiu k danému bodu. Vzhľadom k tomu, že išlo o žiadosť o štipendium, ktoré podáva 
fyzická osoba, nedošlo k naplneniu ustanovení o konflikte záujmov. Žiadateľ a hodnotiteľ neboli 
v žiadnom právnom vzťahu vzhľadom k hodnotenému projektu. Celkové hodnotenie žiadosti aj 
ostatnými hodnotiteľmi bolo pozitívne a vyrovnané. Po diskusii dal predseda hlasovať. 
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UZNESENIE DK č. 12/2025 zo dňa 07.03.2025 

Dozorná komisia Audiovizuálneho fondu prerokovala podnet (č. 84/2024) na konanie člena odbornej 
komisie a skonštatovala, že nedošlo ku konfliktu záujmov v zmysle VP AVF č. 2/2017 z 27.6.2017 
Smernica o zamedzení konfliktu záujmov v znení zo 17.9.2024 ale mohlo dôjsť k možnému porušeniu 
ustanovení Etického kódexu Audiovizuálneho fondu. Zároveň žiada kanceláriu fondu, aby s jej 
stanoviskom oboznámila podávateľa podnetu. 

 

5. HLASOVANIE 
ZA:  4 (V. Knappová, J. Gajdošík, M. Michlo, P. Szentesi).   PROTI:  0.   ZDRŽAL SA:  0. 

Dozorná komisia návrh uznesenia schválila. 

 
4. Návrh na zmenu a doplnenie VP AVF č. 3/2023 - Metodické usmernenie k 

poskytovaniu finančných prostriedkov na podporu audiovizuálneho priemyslu 
(Program 5) 

 

Predseda dozornej komisie sa spýtal, či má niekto pripomienky k predloženému materiálu. Pán riaditeľ 
navrhol úpravy v bode B prílohy č. 3 a prílohy č. 4. Následne členovia dozornej komisie navrhli ďalšie 
úpravu. Následne dal predseda dozornej komisie hlasovať o návrh na zmenu a doplnenie VP AVF č. 
3/2023 ako celku aj s prijatými zmenami na rokovaní dozornej komisie. 

 

 UZNESENIE DK č. 13/2025 zo dňa 07.03.2025 

Dozorná komisia Audiovizuálneho fondu prerokovala a schválila zmeny a doplnenia VP AVF č. 
3/2023 z 12.12.2023 v znení z 16.1.2025 Metodické usmernenie k poskytovaniu finančných 
prostriedkov na podporu audiovizuálneho priemyslu (Program 5) v znení zmien a doplnení prijatých 
na rokovaní dozornej komisie. 

 

6. HLASOVANIE 
ZA:  4 (V. Knappová, J. Gajdošík, M. Michlo, P. Szentesi).   PROTI:  0.   ZDRŽAL SA:  0. 

Dozorná komisia návrh uznesenia schválila. 

 

5. Návrh Metodiky sledovania dodržiavania limitu verejných výdavkov 

 

Pani Böhmerová odprezentovala predložený materiál. Pán Michlo a pani Szentesi vyjadrili svoje 
pripomienky k predloženému návrhu. Kancelária fondu pripomienky zapracuje. 

 
6. Pokračovanie vo vyhodnotení kontroly vyúčtovania podielu fondu z príjmov 

z obchodného zhodnotenia podporených projektov – A máme čo sme chceli, a 
doplnenie podkladov v projekte Perinbaba a dva svety. 

 

Riaditeľ fondu informoval členov dozornej komisie o stave korešpondencie so spoločnosťou J&J 
Jakubisko Film Europe Production, s.r.o. a zároveň riaditeľ informoval o vyžiadaní si podkladov od 
distribútora vo vzťahu k projektu „Perinbaba a dva svety“. Dozorná komisia prerušila rokovanie 
v tomto bode do budúceho rokovania, kde budú predložené ďalšie podklady. 

 
7. Rôzne 

Predseda Dozornej komisie informoval o podnete č. 63/2025, ktorý nadväzuje na ukončený podnet 
z 31.7.2024. Dozorná komisia znova konštatuje, že podnety a ani správa kontrolóra Mestskej časti 
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Bratislava – Petržalka neobsahujú také skutočnosti, ktoré by zakladali vykonanie kontroly podľa zákona 
516/2008 Z.z. o Audiovizuálnom fondu a súvisiacich právnych predpisov. Dozorná komisia nie je 
oprávnená kontrolovať postupy verejného obstarávania. Predseda požiadal kanceláriu o zaslanie 
stanoviska Dozornej komisie podávateľovi podnetu. 

Predseda Dozornej komisie informoval o sťažnosti č. 64/2025. Sťažovateľ požiadal v zmysle zákona 
o utajenie totožnosti. Členovia dozornej komisie sa oboznámili s obsahom sťažnosti. Riaditeľ ozrejmil 
proces schvaľovania protokolov. Následne dozorná komisia požiadala riaditeľa o písomné stanovisko 
na najbližšie rokovanie dozornej komisie. 

Pani Szentesi otvorila diskusiu ohľadne uznesenia vlády SR č. 119/2025 k predkladaniu informácií 
o poskytovaní finančných prostriedkov mimovládnym neziskovým organizáciám. Následne požiadala 
kanceláriu fondu aby požiadala predkladateľa o výklad predmetného uznesenia vo vzťahu k činnosti 
fondu. 

Pán Michlo odišiel z rokovania. 

Členovia dozornej komisie diskutovali o uznesení DK č. 6/2025 v súvislosti s vývojom podania trestného 
oznámenia od posledného rokovania dozornej komisie. Pán Gajdošík urobil revíziu predmetného 
uznesenia a navrhol jeho úpravu. Členovia dozornej komisie súhlasili s gramatickou a štylistickou 
úpravou uznesenia. 

Po tomto bode bolo rokovanie dozornej komisie ukončené. 

Nasledujúce rokovanie bude 15.4.2025 o 8.00 hod. 

 

Zapísal: Mgr. Richard Ceizel     .............................................. 
 
Bratislava  13.03.2025 
 
 
Overovateľ zápisu: Mgr. Paulína Szentesi   ................................................  
 
 
 
JUDr. Juraj Gajdošík, predseda Dozornej komisie ................................................ 


